
 
Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 
 
 

 

Kommer Tallidsgården att rivas? 

Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 
 
Ute i Nackasamhället finns det uppgift om att det särskilda boendet Tallidsgården ska rivas. 
 
Stämmer dessa uppgifter?  
 
 
Gunnel Nyman Gräff (S) 
 
 
 


